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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí konaného  

dne 21. 4. 2021 od 18.00 hodin na OÚ Cerekvice nad Bystřicí. 
 
Přítomni: p. Milan Tobolka, p. Zdeněk Elfmark, p. Milada Ulrichová, 

p. Radovan Málek, sl. Andrea Oubramová, p. Michal Trousil,  
p. Helena Vitvarová – od 18.45 hodin 
 

Nepřítomni: p. Bergmannová Marcela, p. Miroslav Baláš - omluveni 
 
Hosté: p. Veronika Jašíková, p. František Nedomlel, p. Radek Nedomlel,  
 p. Miroslav Tóth, p. Filip Ježek 
 
Zapisovatel: p. Zdeněk Elfmark 

 
Ověřovatelé zápisu: p. Milada Ulrichová, p. Michal Trousil 
   
Program: 1. Kontrola plnění usnesení z minulého ZO 
   2. Rozpočtové opatření 
   3. Různé 

4. Usnesení 
 
Seznámení ZO s navrženým programem. Starosta navrhuje řídit se při jednání navrženým 
programem. Pro program 6 hlasů, proti 0 hlasy, zdržel se 0 hlasů. Starosta navrhuje výše 
uvedené ověřovatele. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. ZO schvaluje 
navržený program a ověřovatele zápisu. 

 
1. Kontrola plnění usnesení z minulého ZO 

 
a) Dotace: 

 
- Dotace MŽP ČR (SFŽP ČR) na projekt „Snížení energetické náročnosti 

památkově chráněné budovy č.p.1 Cerekvice nad Bystřicí“, registrační číslo 
projektu: „CZ.05.5.18/0.0/0.0/18_100/0008221“. Změnové listy projektu byly 
ze strany poskytovatele dotace schváleny s tím, že vícepráce lze hradit do výše 
méněprací. Nyní bude tedy požádáno o změnu financování v roce 2021 a 
následně o proplacení zbývající části dotace. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: pan Málek – vznesl dotaz na stav účtu v souvislosti 
s kontokorentem, starosta uvedl, že výše kontokorentu je k dnešnímu dni 199 
tisíc Kč. 
 

- Dotace Královéhradeckého kraje z Programu obnovy venkova pro rok 2021 na 
opravu chodníků v Cerekvici nad Bystřicí a Třebověticích – žádost nebyla 
vybrána k přidělení dotace. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: pan Trousil vznesl dotaz na kritéria pro posuzování žádosti včetně 
žádosti na opravu střechy kaple na MK ČR. Starosta uvedl, že zatím nemá 
oficiální informace. 
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- Dotace na „Revitalizaci obecního rybníka v Cerekvici nad Bystřicí“ – MZe ČR 

poslalo vyjádření k dotaci v rámci podprogramu 129 393 „Podpora opatření na 
rybnících a malých vodních nádržích ve vlastnictví obcí“ s tím, že je potřeba 
provést úpravy v projektové dokumentaci a dalších formulářích, a že mocnost 
sedimentu není dostatečná pro přidělení dotace na odbahnění. Vodoprávní úřad 
v Hořicích poslal vyjádření, že pro tento projekt je ohlášení nedostatečné a je 
nutné na uvedenou akci požádat o vydání stavebního povolení + současně 
požádat o povolení k nakládání s vodami.  Obě informace předány 
administrátorovi projektu, společnosti AXIOM Engineering s.r.o., Pardubice. 
Starosta navrhuje nechat přepracovat a doplnit projektovou dokumentaci ve 
smyslu vyjádření MZe ČR a vodoprávního úřadu MěÚ Hořice včetně 
aktuálního přeměření množství sedimentu v rybníku a požádat v podzimním 
termínu opětovně o tuto dotaci. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 
hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy. 

 
 

a) Kanalizace Třebovětice: 
„ROZHODNUTÍ“ Krajského úřadu Královéhradeckého kraje o povolení 
k provozování kanalizace pro veřejnou potřebu ze dne 18.3.2021 je již 
pravomocné. ZO bere na vědomí. Nyní budou následovat kroky ve smyslu příkazní 
smlouvy uzavřené se společností Kalvoda Služby s.r.o. – kanalizační řád, apod. 
V měsíci květnu provést místní šetření pro zjišťování likvidace odpadních vod u 
jednotlivých nemovitostí.  
Rozprava: v měsíci květnu by mělo být provedeno místní šetření (dle 
epidemiologické situace) v jednotlivých domácnostech – starosta společně se 
zastupiteli budou obcházet s formulářem a anketním lístkem pro vyjádření 
k preferovanému řešení. 
Starosta zopakoval možná řešení diskutována na předešlém zastupitelstvu 
spíše se kloní k domácím čistírnám odpadních vod (DČOV).     
Pan Málek navrhl provést monitoring stavu stávající kanalizace. Pan starosta 
uvedl, že zjistí možnosti monitoringu. 
Pan Tóth uvedl, že řada občanů nebude mít dostatek finančních prostředků na 
DČOV a schopnost se ve stáří o ní starat. 
Paní Jašíková upozornila na nutnost údržby individuální DČOV.    
Pan starosta uvedl, že při individuálním řešení by obec mohla občanům finančně, 
odborně a organizačně pomoci. 
Pan Ježek uvedl, že s DČOV jsou problémy a vznesl dotaz na možnost 
tříkomorového septiku s filtrem. Pan starosta uvedl, že zjistí další informace.  
Pan Ježek vznesl dotaz na případnou pomoc obce občanům. Pan starosta uvedl, že 
předpokládá finanční podporu, s tím, že výše nebyla ještě určena. 
Pan Ježek vznesl dotaz, zda občané mají vyčkat s řešením, či zahájit individuální 
akci. Pan starosta uvedl, že je vhodné počkat na výsledky ankety a monitoringu. 
Dále pan starosta uvedl, že již dnes mají občané povinnost ze zákona nevyhovující 
stav řešit. V případě nevyhovujícího stavu mohou být občané pokutování odborem 
Životního prostředí. Nelze ovšem očekávat okamžité sankce v případě součinnosti 
s kontrolním orgánem. 
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Paní Jašíková se zeptala, kdy se občané dozvědí, jak nyní postupovat. Pan starosta 
uvedl, že do konce roku zastupitelstvo učiní rozhodnutí o způsobu řešení 
problému. 
Pan Trousil uvedl, že před realizací ankety je nutno informovat občany o 
mantinelech podpory obce pro individuální řešení. Pan starosta uvedl, že souhlasí 
s tímto návrhem, a do 12.5.2021 by měla proběhnout schůzka k tomuto tématu ve 
výborech „technickém“ a pro „životní prostředí“. 

    
     

b) Zásilkovna s.r.o., IČ:28408306, Praha - žádost o umístění Z – BOXU společnosti 
na pozemku obce a spolupráci při jeho provozování. Ze strany provozovatele 
nedošlo k dohodě o podmínkách umístění Z-BOXu – trvají na typu smlouvy i na 
podmínkách se kterými obec nesouhlasí. Nově doručena nabídka umístění „OX 
BOXu“ od jiného provozovatele. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: Paní Ulrichová uvedla, že by bylo vhodnější, aby bylo výdejní a 
odběrné místo u místních obchodníků. 

 
c) Starosta informoval zastupitele obce o průběhu oprav statkové kuchyně. Provedeny 

opravy hydroizolace. Dále poptány další dvě firmy na předložení nabídky na 
opravu elektroinstalace, k dnešnímu dni byla předložena druhá nabídka ve výši 
318 700,- Kč bez DPH. Vyčkáme doložení dalších poptaných nabídek. ZO bere na 
vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy. 
 

2. Rozpočtová opatření 
 
Starosta předkládá rozpočtové opatření č.4/2021 ke dni 31. 3. 2021 ve výši 
37.000,- Kč jak na straně příjmů, tak na straně výdajů, které schválil ve smyslu 
udělené pravomoci. Rozpočtové opatření je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
Celkový rozpočet na rok 2021 je ve výši 14 289 800,- Kč.  ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy. 
 

3. Různé  
 

a) Starosta předložil zastupitelstvu obce návrh smlouvy na umístění vysílačů 
internetu na budově školy – zámku Cerekvice nad Bystřicí č.p.1 s firmou EDERA 
Group a.s., která nahrazuje dosavadního provozovatele společnost FASTLINK. 
Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 1 hlas. Návrh byl přijat.  
Rozprava: Pan Málek navrhl oslovit EDERU o zvýšení kapacity připojení pro 
školu. 
Pan R. Nedomlel doporučil oslovit i druhého možného poskytovatele pro potřeby 
školy. 
 

b) Starosta informoval zastupitele obce o provedené kontrole hospodaření obce 
Cerekvice nad Bystřicí – audit za období roku 2020 auditory KHK. Nebyly 
zjištěny závady a nedostatky. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy. 

 



4  

 
c) Žádost o provozování koupaliště v Cerekvici nad Bystřicí. Termín zahájení 

provozu bude záviset podle vývoje epidemiologické situace v České republice a 
vydanými nařízeními centrálních orgánů. Jaroslav Tluka podal žádost o 
provozování koupaliště v Cerekvici nad Bystřicí od 1. 5. 2021 – 30. 9. 2021. Pro 
návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 1 hlas. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy. 
 

d) Starosta seznámil zastupitele se závěrečným účtem obce za rok 2020 – bude 
vyvěšen na Úřední desce obce po dobu 15 dnů. ZO bere na vědomí.   
Rozprava: bez rozpravy. 
 

e) Starosta informoval zastupitele obce o Žádosti o prodej pozemků obce parc.č.574, 
492/7 a 491/11, k.ú. Třebovětice. Starosta navrhuje opětovně zveřejnit záměr 
prodeje s ohledem na termín předchozího oznámení záměru. Pro návrh 7 hlasů, 
proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: Paní Jašíková měla dotaz, zda nedojde k omezení přístupu k Formance.    
Pan Málek uvedl, že situace se výrazně nezmění. 
 

f)   Starosta seznámil zastupitele o zapojení obce do Mobilního rozhlasu a zveřejnění 
údajů o přihlášení na webových stránkách obce a ve Zpravodaji obce. ZO bere na 
vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy. 
 

g) Věstník právních předpisů Královehradeckého kraje, částka 2, ročník 2021, 
9.4.2021. ZO bere na vědomí. 

 Rozprava: bez rozpravy. 
   
 

Usnesení 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje pod číslem usnesení: 
 
č.39/2021 ZO navrhuje nechat přepracovat a doplnit projektovou dokumentaci ve 

smyslu vyjádření MZe ČR a vodoprávního úřadu MěÚ Hořice včetně 
aktuálního přeměření množství sedimentu v rybníku a požádat 
v podzimním termínu opětovně o tuto dotaci. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 
hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 

    
č.40/2021 ZO pověřuje starostu obce k uzavření smlouvy s firmou EDERA. Pro 

návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 1 hlas. Návrh byl přijat. 
 

č.41/2021 ZO pověřuje starostu obce k uzavření smlouvy na provozování koupaliště 
v Cerekvici nad Bystřicí s panem Jaroslavem Tlukou od 1.5.2021 – 
30.9.2021. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 1 hlas. Návrh byl 
přijat. 
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č.42/2021 ZO pověřuje starostu obce k opětovnému zveřejnění záměru o prodeji 
pozemků obce parc.č.574, 492/7 a 491/11, k.ú. Třebovětice. Pro návrh 

  7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat 
         
 
          

Zapsáno, přečteno a podepsáno 21. 4. 2021 v 21.50 hodin. 
 
Příští řádné zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 12. května 2021 od 18.00 
hodin na obecním úřadu v Cerekvici nad Bystřicí 53. 
 
 
 
Předpokládaný program dalšího ZO:  
 
1. Kontrola usnesení 
2. Rozpočtové opatření 
3. Různé 
4. Usnesení 
 
Zapsal: p. Zdeněk Elfmark      
 
Ověřili: p. Milada Ulrichová, p. Michal Trousil 


